
Eén centraal zwembad in De Wolden 

 

Zonet las ik een artikel in de Meppeler Courant over de zwembaden in gemeente De Wolden. 

Naarmate ik het stuk las kwam er steeds meer stoom uit mijn oren. Meerdere partijen willen toe 

naar één zwembad in De Wolden. Respectievelijk dhr Haar (D 66) , dhr Wiechers en wethouder mevr 

Pauwels zien het wel zitten om in de Wolden in plaats van drie , over te gaan naar één zwembad. 

Immers uit onderzoek was volgens dhr Wiechers gebleken dat op 40.000 inwoners één zwembad 

voldoende was. Gelukkig had Kees de Rijk ( PVDA) zijn verstand niet verloren en zei tegen Wiechers 

dat de zeer uitgestrekte plattelandsgemeente De Wolden niet vergeleken mocht worden met een 

zwembad in een stedelijk gemeente.  

Duidelijk is dat deze heren en dame geen gebruik maken van de zwembaden en  waarschijnlijk er ook 

nooit komen. Dan kunnen ze zien dat onze kinderen in de zomer elke dag op de fiets naar het 

zwembad gaan om er te kunnen zwemmen en genieten met hun vriendjes en vriendinnetjes. Albert 

zei in interview dat als de mensen vanuit Ruinerwold naar het gemeentehuis kunnen komen,ze dan 

ook wel bereid zijn om deze afstand te maken voor het zwembad. Albert Haar, ik zie mijn zoon van 9 

toch niet de hele zomer naar de Wijk of Ruinerwold fietsen om te mogen zwemmen. Waar is de 

realiteitszin! 

Dhr Wiechers zal ’s morgens wel niet vaak met zijn fiets naar het zwembad zijn gefietst om er te 

zwemmen. Dan had hij kunnen zien dat vanaf half 7 tot 9 uur heel veel ouderen hun ledematen in 

conditie houden door vele banen te trekken. Dag in, dag uit. En vergeet dan niet het sociale aspect. 

Vele jaren heb ik de ochtenden gezwommen, je lult met Jan en alleman en ondertussen bouw je je 

conditie op. Waar vinden we dat nog. De ouderen vinden het fantastisch om te zien hoe kleine 

kinderen bezig zijn om hun diploma te halen. Nederland is een waterland en vorig jaar is duidelijk 

geworden, dat steeds minder kinderen diploma A en B hebben om zich bij onvoorziene situaties met 

water zich te redden. Als je tegen de 60 – 70  loopt ben je dat misschien vergeten , maar ik ben blij 

dat onze kinderen hun diploma’s hier hebben kunnen  halen. Moeten we dan met onze kinderen 

kilometers maken om zo hun diploma te halen ( Goed voor het milieu, ook dat zijn 

stook/brandstofkosten). Natuurlijk de eerste verantwoording ligt bij de ouders, maar moeten we dit 

niet optimaal willen faciliteren? 

Mevr Pauwels heeft het waarschijnlijk te druk met haar wethouderschap, want anders kan ze zien 

dat er serieuze sport bedreven wordt in de zwembaden. Hoeveel kinderen zijn er niet groot 

geworden met bv zwemvereniging De Watersnip. Maandag , woensdag en de zaterdag gaan de 

kinderen zwemmen om te trainen , maar ook om diploma C, D enz. te gaan halen. Onze toekomst en 

die willen jullie verstoren?  

Ik weet het met gearriveerde mensen is het vaak moeilijk te discussiëren, maar zet alstublieft uw 

tunnelvisie opzij en denk eens na wat de kracht van de gemeente De Wolden is. Waarom mensen er 

willen wonen en leven. Dat zijn haar voorzieningen.  

Het is simpel om alleen maar af te geven, dan moet je ook met oplossingen komen en die zijn er. 

Alleen heb ik na het stuk te hebben gelezen in de Meppeler Courant niet veel hoop meer in, dat deze 

heren en dame daar voldoende creatieve brein voor hebben. 



 

Ik stop ermee, want ik moet kijken bij het zwemmen van mijn dochter, die nu zwemt op 

zaterdagmorgen in de Dolfijn te Hoogeveen. 


